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Geachte leden van het College, 
 
 
Op vrijdag 17 mei 2019 stond in de Langstraat-bijlage van het Brabants Dagblad een artikel met de 
kop ‘Campus komt op Haven Zeven’.  Hierin wordt melding gemaakt dat de derde grootschalige 
huisvesting voor 400 (kort verblijvende) arbeidsmigranten tegenover het gebouw van Ingram 
Micro aan de Pompweg komt. De drie gebouwen krijgen woonunits voor zes arbeiders. Daarnaast 
komen er gemeenschappelijke ruimtes als een restaurant, een winkel, een sportschool, een 
wasserette en een ontspanningsruimte.  
Naar aanleiding hiervan wil onze fractie u een aantal vragen stellen: 
 

1. Hoe verhoudt zich het feit dat er woonunits worden gemaakt waarin zes arbeidsmigranten 
worden ondergebracht ten opzichte van de regel dat in een woonhuis maar maximaal vijf 
arbeidsmigranten mogen worden gehuisvest? 
 

2. Is het een wens van arbeidsmigranten om in units van zes personen te mogen verblijven of 
zouden ze liever éénpersoons kamers hebben? 
 
In het artikel wordt gesproken over huisvesting, terwijl het over een groot verblijfsgebouw 
gaat. Immers voor bewoning gelden veel zwaardere regels en voorwaarden ten aanzien van 
milieu (geluid, externe veiligheid enzovoort) dan voor verblijf.  
 

3. Kunt u op een helder overzicht geven van de factoren waardoor bewoning op die locatie 
niet mogelijk is, maar verblijf wel? 
 
Op de illustratie is niet goed te zien dat dichtbij het gebouw hoogspanningsmasten staan. 
Maar ze zijn er wel; de kabels lopen zelfs boven de Pompweg. Voor bewoning moet 
vanwege straling een minimale afstand in acht worden genomen. 

4. Wat is de minimale afstand bij verblijf? Lopen de toekomstige arbeidsmigranten 
gezondheidsrisico’s als ze gedurende meerdere maanden in het stralingsgebied verblijven? 
 
Voorzien is dat bij de truckparking een horecagelegenheid wordt gerealiseerd. 

5. Hoe verhoudt deze zich tot het restaurant voor de arbeidsmigranten? 



 
 
 

6. Is er gezien de genoemde voorzieningen (zoals restaurant, winkel en wasserette) een relatie 
met de truckparking? 
 

7. Hoeveel vierkante meter is uitgetrokken voor de winkel en welke producten mogen worden 
verkocht? 
 

8. Als dit een soort van supermarkt wordt, hoe verhoudt deze ontwikkeling zich dan tot de 
supermarktvisie? 
 

9. Wat is de afstand tot de dichtstbij zijnde bushalte en welke lijn komt daar? 
 
 

Precies een week later, op vrijdag 24 mei, verscheen naar aanleiding van de kadernota een artikel 
in de Langstraat-bijlage van het Brabants Dagblad met de kop ‘Taks voor arbeidsmigrant’. Die zou 
op basis van een tarief van € 1,25 per nacht vanaf 2021 bijna € 1 miljoen moeten opleveren voor 
de gemeentekas. Als reden voor het opleggen van deze belasting wordt aangevoerd dat de 
gemeente moet investeren in handhaving en infrastructuur. Een ander argument dat wordt 
genoemd, is dat de arbeidsmigranten gebruik kunnen maken van alle voorzieningen die de 
gemeente te bieden heeft, zoals zwembaden, sportclubs en theater.   
Deze argumentatie staat haaks op de opvatting van uw college dat de kort verblijvende 
arbeidsmigranten hier alleen maar komen om te werken (en te slapen en boodschappen te doen), 
maar dat ze niet willen integreren.  
 

10. Waarom brengt u de kosten voor handhaving en infrastructuur niet in rekening bij de 
bedrijven die ervoor zorgen dat deze investeringen nodig zijn? 
 

11. Bent u op dit punt van mening veranderd en blijkt uit gegevens dat ze actief deelnemen aan 
het Waalwijkse sport- en theaterleven?  
a. Zo ja, hebt u daar cijfers van en bent u bereid naar aanleiding hiervan het 

huisvestingsbeleid voor arbeidsmigranten te herzien?  
b. Zo neen, gedraagt u zich met het innen van €37,50 per maand niet hetzelfde als 

malafide ondernemers die arbeidsmigranten onder het mom van vervoer, huisvesting 
en andere zaken een deel van hun met hard werken verdiende salaris afromen? 

 
 
Met grote belangstelling wachten wij uw beantwoording af. 
 
 
Hoogachtend, 
mede namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Jan van Groos 


